

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 212a/25-26
「我係咖啡師」咖啡師國際證書課程

敬啟者：

為讓同學在興趣中學習不同技能，本校將參與由「青年全球網絡有限公司」所舉辦的「SCA Barista Skill Foundation Certificate Class」國際證書課程，讓同學探索個人強項，並考取 SCA Barista 咖啡師初級證書課程。有關活動詳情臚列如下：

日期：	八月二十七日(星期四)
時間：	上午 10:00 至下午 5:00
地點：	<一間・A Few Moments> (錦田公路 81 號 1 樓)
集合時間及地點：	上午 10:00 / <一間・A Few Moments>
解散時間及地點：	下午 5:00 / <一間・A Few Moments>
費用：	全免 (每名學生\$2,250 元，全數由學校資助。如無故缺席，需交還費用。)
備註：	學生須自行往返活動地點及安排午膳

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動，並於八月十九日（星期三）或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9333 與郭文芳社工聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年八月十二日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 212a/25-26

班號：_____

「我係咖啡師」咖啡師國際證書課程

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容。並

* 同意 / 不同意敝子弟參加「我係咖啡師」咖啡師國際證書課程。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 212a/25-26
'I Am Barista' Coffee Skills Programme

12th August 2026

Dear Parents

In order to help develop students' potential, our school is going to participate in the "I Am Barista" Coffee Skills Programme organised by Youth Global Network. Students can explore their strengths in the programme. Details of the programme are as follows:

Date	:	27 th August 2026 (Thursday)
Time	:	10:00am – 5:00pm
Venue	:	A Few Moments (1/F, 81 Kam Tin Road)
Gathering time and venue	:	10:00 am / A Few Moments
Dismissal time and venue	:	5:00 pm / A Few Moments
Fee	:	Free of charge (Original price: \$2,250/student, full sponsorship will be offered by the school. Being absent without a reasonable reason, students need to pay the fee back.)
Remarks	:	Students have to reach the venue and have lunch on their own.

Please return the signed e-reply slip by 19th August 2026 (Wednesday). Please free feel to contact the Social Worker, Ms. Kwok Man Fong on 2443 9333 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.